
 

Årsmötesprotokoll 2019 för BAMK 

Datum för årsmöte: 2019-02-17 

Plats för årsmötet: Lidnersgatan 10 

Närvarande på årsmötet: samma som röstlängd 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades 19:16. 

 

2. Beslut om röstlängd 

Föreningen fastställer att de närvarande medlemmarna utgör röstlängden, se bifogad röstlängd. 

 

3. Beslut om mötets giltighet 

Mötet finner årsmötet behörigt kallat 

 

4. Val av mötets ordförande 

Tuannoah Anders Lars Pohniluemaeh  valdes till mötesordförande. 

 

5. Val av mötets sekreterare 

Alexander Astély valdes till mötessekreterare. 

 

6. Val av minst en person att granska protokollet efter mötet 

Marcos Alberto Hernandez Frez valdes till att som justerare granska protokollet efter mötet så att 

det stämmer med vad årsmötet beslutat, samt räkna röster vid handuppräckning om det behövs. 

 

  

___________________________ ___________________________ 
Alexander Astély, mötessekreterare             Marcos Alberto Hernandez Frez, justerare 



 

7. Styrelsens redovisning av förra årets verksamhet 

Mötet beslutade att lägga följande verksamhetsberättelse till handlingarna: 

Föreningen har haft träffar veckovis på eftermiddagar under terminerna samt under dagen 

på lov. På de veckovisa träffarna har vi haft olika aktiviteter inkluderande animevisning, spel 

och diskussioner kring manga. Träffarna har för det mesta varit oplanerade men ibland har 

det funnits förplanerade aktiviteter. Utanför de veckovisa träffarna har vi haft event såsom 

julavslutning, anime marathon, utflykter och spellovet. Dessutom har föreningen visat upp 

sin verksamhet på bland annat Rotebro Bibliotek i form av en mangaträff och på 

WeAreSthlm i samarbete med Sverok och Studiefrämjandet. Både evengemanget inom 

gruppen och antalet medlemmar har ökat under året. Under året har vi bytt vår primära lokal 

till Sverok Stockholms kansli. 

 

8. Styrelsens redovisning av förra årets ekonomi 

Mötet beslutade att lägga följande ekonomiska berättelse till handlingarna: 

Föreningen följde den avsedda budgeten så bra som möjligt. Alla stora evenemang fullföljdes 

och blev betalda. Karaokens pris gick upp i samband med att vi valde att betala för middagen 

den kvällen. Besöket blev som förra året bio. En hel del av pengarna gick åt till fika och mat men 

efter ett styrelsemöte blev kraven på ersättningar hårdare. 

 

Följande är utfallet för föregående verksamhetsår: jan-Dec 2018 

 

___________________________ ___________________________ 
Alexander Astély, mötessekreterare             Marcos Alberto Hernandez Frez, justerare 



 

9. Revisorernas redovisning av styrelsens arbete förra året 

Se underskriven bilaga. Revisorerna gick igenom revisorsberättelsen och rekommenderade 

mötet att ge förra årets styrelse ansvarsfrihet. 

 

10. Beslut om ansvarsfrihet för förra årets styrelse 

Mötet beslutade att  bevilja förra årets styrelse ansvarsfrihet. 

 

11. Förslag från styrelse och medlemmar 

Inga motioner har inkommit till mötet. 

 

12. Beslut om årets verksamhetsplan 

Mötet beslutade att anta följande verksamhetsplan: 

Under verksamhetsåret 2019 kommer föreningen försöka anordna fler träffar/aktiviteter utanför 

de veckovisa träffarna. Detta inkluderar konventioner, utflykter och spellov. Föreningen kommer 

även utforska möjligheterna kring att ha projekt för medlemmarna där de tillsammans skapar 

saker. Fokuset kommer ligga på att hålla kvar de nuvarande medlemmarna och inte så mycket 

på att få in nya medlemmar till föreningen. Styrelsen kommer arbeta mot att de event som vi 

deltar på är nischade och samarbeten med andra föreningar. 

 

13. Beslut om årets budget och eventuell medlemsavgift 

Mötet beslutade att anta följande budget: 

 

Mötet beslutade att fastställa medlemsavgiften till 0 kronor 

___________________________ ___________________________ 
Alexander Astély, mötessekreterare             Marcos Alberto Hernandez Frez, justerare 



 

14. Val av årets styrelse 

Alex Tang valdes till ordförande i föreningen. 

Alexander Astély valdes till sekreterare i föreningen. 

Tuannoah Anders Lars Pohniluemaeh valdes till kassör i föreningen. 

Oskar Jagstedt valdes till ledamot i föreningen. 

David Magnusson valdes till ledamot i föreningen. 

Amanda Nefalia Elisabeth Dillén valdes till ledamot i föreningen. 

 

15. Val av årets revisor 

Marcos Alberto Hernandez Frez valdes till revisor för föreningen 

 

16. Val av årets valberedare 

Mötet beslutade att låta styrelsen ansvara för valberedningens uppgifter 

 

17. Övriga frågor 

Mötet anser att styrelsen ska hålla i en teambuilding aktivitet för att förbättra sitt samarbete. 
Mötet anser att styrelsen ska utforska möjligheten att anordna en hälsoträff. 

 

18. Mötets avslutande 

Mötet avslutades 20:53 

___________________________ ___________________________ 
Alexander Astély, mötessekreterare             Marcos Alberto Hernandez Frez, justerare 



Röstlängd (7 st) 

Alexander Astély 

Marcos Alberto Hernandez Frez  

David Magnusson  

Oskar Jagstedt  

Tuannoah Anders Lars Pohniluemaeh 

Amanda Nefalia Elisabeth Dillén  

Alex Tang 



Revisionsberättelse för Verksamhetsår 2018 
Som revisor har jag  inspekterat de dokument som framställts från styrelsen, denna process har 
avancerats effektivt då styrelsen var kooperativ med all information sammanställning. 
 
Dessutom har jag, revisorn, varit närvarande vid en majoritet av träffar samt möten, och kan 
yrka att resurserna har blivit använda enligt årsbudgeten. dock kan det påpekas att på grund av 
dålig bokföring höll en bank avgift på 200kr att försvinna från styrelsen vetskap. Där efter lite om 
redovisning hittades denna avgift och dokumenterades ordentligt. 
 
En sak som styrelsen borde fokusera på är att fixa ett nytt bankkonto med sitt egna 
organisationsnummer. 
 
Jag anser att styrelsen har klarat de uppdrag som givits dem från föregående årsmötet 
godtyckligt. samt har det sett till att  bearbeta de motioner som lades fram vid detta årsmöte. 
Därför yrkar jag att den avgående styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 
Kristineberg 17/02 
 
 
__________________________ 
 
Marcos Alberto Hernandez Frez, Revisor 2018 


